
 

          

 

 

Til stede: May Kristin Lønseth (møteleder og referent) 

Kolbjørn Asphaug 

Svein Jetlund 

Steinar Semmingsen 

Stian Karlsen 

Kai Tangen Lunheim 

Steinar Fjeld 

Kjetil Dalen 

Espen Østvold 

 

 

 

 

1. Velkommen  

Gikk gjennom saksliste og hadde en kort presentasjonsrunde. 

 

2. Aktiviteten i de forskjellige klubbene 

Søre Ål  

God aktivitet i de største bakkene, mindre aktivitet i de minste bakkene. Det ble en sen start 

på sesongen. Arrangert Søre Ål Lekene, men bare 26 deltakere. Flere jenter enn gutter. 

 

ØTI 

Lite aktivitet. Ingen utøvere. Bygger ny bakke, og forsøker å skape et miljø. Bakkkene skal 

være klare til vinteren, K5 og K10. 

 

Oppland Skikrets 

Vårmøte 2023 Hopp/kombinert  

REFERAT 

Toten Hotel Sillongen 

lørdag 13. mai 2023 

 



Oppland Skikrets Hopp og kombinert 

Møtereferat, 13/05-23 

Side 2 

Raufoss 

2 utøvere på starten av sesongen, men hadde en god utvikling. Fikk satt i stand K10, og 

hadde mange barn som var aktive. Måtte sette i stand K20 etter to uker. 14 aktive barn. 

Vanskelig med dugnad, bare noen få som møter opp, så plastbakkene er ikke i drift.  

 

ØTS 

Karidalen snart ferdig bakke. Mange aktive barn på stadion, så det skal være marked for 

rekruttering.  

Sør-Fron/Jordalen 

Mye aktivitet i de minste bakkene. Ca. 30 utøvere. Utfordring med å få barn til å dra på renn 

i andre bakker. Skal ha hovedlandsrenn neste år. 

 

3. Evaluering av sesongen 

Snøen kom sent i år, og sesongen ble kort. Plast er viktig. Må ha et tilbud utenom 

vintersesongen slik at vi «beholder» ungene. Lite mobilitet mellom klubbene når det er renn. 

Kan det være litt for vanskelig å arrangere/delta på renn? Skape et felles miljø? Transport til 

renn? Kan vi forenkle det? Er det mulig å forenkle påmeldinger, spesielt til renn for de yngste. 

Stian ser på muligheter for å få dette inn i et exell-ark.  Må finne måter å beholde / engasjere 

foreldre. 

 

4. Økonomi 

Økonomien er god. Utfordringen er å få brukt opp pengene. Gode tiltak for å beholde/rekruttere 

utøvere bør få penger fra kretsen. 

 

5. Kretsdommere 

Kolbjørn har litt lite dommere. Alle klubbene fikk «krav» om å levere inn 1 dommer hver til kurs, 

men det var ingen som møtte opp. Det kom mange gode forslag på hvordan vi kan forsøke å 

rekruttere flere. Et forslag var å kontakte NTG for om mulig få det inn på timeplanen der.  

 

6. Arrangementsmal 

Vi tok en titt på arrangementsmalen, og hvordan vi kan forenkle renn. Malen ferdigstilles på 

styreseminar i høst slik at den er klar til neste sesong. 
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7. Team Lillehammer ung 

Kick off i går. Godt oppmøte, og de var fornøyd. Gikk også gjennom presentasjon som var 

tilsendt. 

De skal ha en samling 3.6 i Midtstua, er det mulig at kretsen kan lage en samling samme dag slik 

at også yngre utøvere kan delta der? 

 

8. Status K60 på Lillehammer 

Det har ikke vært kontakt med Olympiaparken. Kretsen følger opp med Olympiaparken for å få 

til et møte. Viktig å avklare om Olympiaparken er interessert. 

9. Handlingsplan hopp/kombinert 

Det skal konkretiseres med tiltak på høstmøtet. Hvis noen har gode forslag, så sendes det videre 

til May Kristin. 

Bakker i nærheten av barn/langrennsstadion. 

Bør ha bakker opptil K40 i nærheten slik at en ille trenger for lang reisevei. 

Utstyr er også utfordrende. Sko og bindinger. «Kjøp og salg av hopputstyr»-siden kan man 

reklamere for på klubbenes sider.  

 

10. Planer for høsten 

Se over årsplan til Team Lillehammer Ung og se om vi kan samkjøre noe. 

 

11. Hopp-kombinert-komiteen 2023-2025 

Forslag:                                                                                                                                                                

Leder: May Kristin Lønseth, Lensbygda Sportsklubb                                                                         

Nestleder: Konstitueres av HKK                                                                                                                          

Svein Jetlund , Sør-Fron IL                                                                                                                                 

Anders Hole Fyksen , Gausdal Skilag                                                                                                            

Kolbjørn Asphaug, Vind IL (leder av dommerutvalget)                                                                                   

Kai Tangen Lunheim, ØTI                                                                                                                                  

Stian Karlsen,  Søre Ål IL                                                                                                                              

Thomas Næstad Moe, Søre Ål. Forslag om han kan være Team Lillehammer Ung sin representant 

i styret Stian avklarer dette.  

Forslaget til styret vedtas 


